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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor biztosít a kormány költségvetési forrást a 
békásmegyeri HÉV-állomás akadálymentesítésére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az óbudai lakosok hosszú ideje követelik, mégis évek óta várat magára a békásmegyeri HÉV-
megálló átépítése, akadálymentesítése. Pedig jelzés értékű lehetett az elmúlt években a kormány 
felé, hogy magam is több költségvetési módosító javaslatot beadtam az ügy megvalósulásának 
érdekében, de voltak civil követelések is. Emellett az óbudai városrész részben az ön körzete is, 
immár tizedik éve. Bizonyára ön is tisztában van a problémával és lakosok igényeivel, ezért is 
érthetetlen, hogy a munka várat magára.

A békásmegyeri HÉV-állomás akadálymentesítése nem tűr több halasztást, ezért kérdezem a 
miniszter úrtól, hogy mikorra tervezik a kisgyermekes családok, az idős emberek és a 
mozgássérültek számára is használhatóvá tenni az állomást? A kormány tervei szerint mikor lesz 
akadálymentesítés? Mikor nyújt költségvetési támogatást a kormány?

Tisztelettel várom válaszát!


